
Keba: Mocno liczymy na wygraną Coppa Italia

News - ASRoma.pl

Coly Sidy Keba, który otrzymał ostatnio powołanie do drużyny narodowej,

udzielił krótkiego wywiadu dla Roma TV, w którym opowiadał między

innymi o tym oraz o celach na sezon.

- To wspaniałe uczucie, z wielką pracą, którą tutaj wykonuję, spodziewałem się

powołania do drużyny narodowej. Otrzymałem powołanie na Puchar Narodów Afryki,

ale nie mogłem pojechać. Zatem po Pucharze Narodów Afryki trener mnie powołał i

było to wspaniałe doświadczenie. Jestem bardzo zadowolony, po raz pierwszy

grałem na tym poziomie. Teraz jestem skoncentrowany na najbliższym meczu,

jesteśmy na trzeci miejscu, ale musimy zająć pierwszą lub drugą pozycję. Jesteśmy

gotowi, wszyscy chłopcy wrócili z reprezentacji narodowych. Mamy nadzieję wygrać.

Puchar Włoch? To rozgrywki, na które mocno liczymy. Nie będzie łatwo, Virtus

Entella jest dobrym zespołem. Jesteśmy gotowi, mamy nadzieję wygrać zarówno

pierwszy mecz jak i rewanż.
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